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Kje dobiti denar za gasilski dom?
Ko so na Dobrovi letos spomladi zastavili grad-

njo novega gasilskega doma, si najbrž niso mislili,
da bodo že na samem začetku trčili ob hudo
neprijetno oviro - pomanjkanje finančnih sred-
stev. Denar, ki ga je gasilsko društvo Dobrova
dobilo od OGZ, članarine, gasilske veselice,
v manjši meri pa tudi od domačih obrtnikov, je
kljub 3400 udarniškim uram, kolikor so jih napra-
vili, zadostoval le za temelje in zidovje do prve
plošče, potem pa se je ustavilo. Za nadaljnjo
gradnjo ni bilo več denarja!

»Če hočemo položiti prvo ploščo bi potrebovali
vsaj 8 starih milijard din,« zaskrbljeno računa
tajnik GD Dobrova Janez Smolec. »Bojimo se, da
nas bo prej prehitela zima. Zaprosili smo delovne
organizacije v KS in večje obrtnike, da nam po
svojih močeh pomagajo s finančnimi sredstvi ali

pa vsaj v materialu. Nekaj zasebnikov je že prima-
knilo nekaj malega, drugi pa so obljubili pomoč
v delu. Toda vse to je premalo. Krajani sami pa so
se pri delu bolj slabo izkazali. Delali smo v glav-
nem gasilci sami (GD ima ta hip 52 članov, zraven
tega pa še podmladek), pa še to največkrat eni in
isti. Tisti bdlj pasivni so se vztrajno izmikali delu
ali se kako drugače skrivali, zato mislimo že
v kratkem malce razredčiti naše vrste. Nedelavni
nimajo v društvu kaj iskati!«

Gradnjo novega gasilskega doma so prilepili ob
stari gasilski stolp. v njem pa naj bi bila poleg treh
garaž, tudi manjka kuhinja, garderoba, v zgor-
njem delu pa poleg pomožnih prostorov še večna-
menska dvorana. Kdaj bo zgradba nared, ob
zdajšnjem, vse prej kot spodbudnem stanju, osta-
ja hudo negotovo vprašanje.
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